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Raadsplein besluitvormend 
 
Vergadering d.d. 13 februari 2018 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 19.30 
Eindtijd 20.30 
Voorzitter Drs. H.J. Meijer 
Griffier/secretaris Drs. A.B.M. ten Have 
 
Aanwezige leden Baal, Koen van, Boer, Jan Wietse de, Bruggen, Claudia van, 

Bruggenkamp, Silvia, Cetin, Ohran, Dam, Oswald van, 
Dogger, William, Drost, Sandra, Elfers, Leo, Elshof - Rook, 
Jolien, Geerling, Brammert, Harten, Michiel van, Hulstijn, 
Maarten, Kooij, Gerrit van der, Looijenga, Job, Michies - de 
Roos, Birgit, Mulder, Marcel, Mussche, Frankwin, Oldengarm, 
Mark, Paauw, Sonja, Paus, Remko de, Prins, Dirk Albert, 
Rijke, Patrick, Rots, Gerdien, Schippers, Henk, Slijkhuis, Jan, 
Sluijer, Bert, Snuverink, Sanneke, Stoorvogel - Bergman, 
Ruth, Veen, Martijn van der, Vegte - Poot, Aly van der, 
Vilsteren, Harold van, Wijnen, Hans, Willegers, Johran, 
Wolthof, Patty 
 

Afwezige leden Campen, Thom van, Prakke, Hans 
 

  
 

1. Mededelingen  
- Bericht van verhindering is ontvangen van de leden Van Campen en Prakke.  

2. Vaststelling agenda  
Met de voorliggende agenda wordt ingestemd.  

3. Bekrachtiging geheimhouding  
De geheimhouding wordt bekrachtigd m.b.t. bijlage 1 van de beslisnota Inzet Rieteweg 10, 
bijlage 5 van de beslisnota Programma Bereikbaar Hessenpoort en bijlage 3 t/m 6 van de 
beslisnota Nieuwbouw WRZV hallen op Voorsterpoort.  

4. Mondelinge vragen te stellen door raadsleden  
- Vragen van de fractie van de PvdA en Swollwacht over het verwijderen van glasbakken. 
Wethouder Van Willigen antwoordt dat er Zwolle 113 glasbakken staan en dat er de 
komende tijd zelfs nog enkelen bij komen, met name bij hoogbouw. Bij enkele woon/zorg 
centra zijn echter glasbakken door de Rova verwijderd, omdat de betrokken centra het 
contract met de Rova hebben opgezegd. Daarover hebben zij echter niet zo heel goed 
gecommuniceerd met de bewoners. Vanuit de gemeente zal samen met de woon/zorg 
centra bekeken worden hoe de communicatie verbeterd kan worden en of er bij de centra, 
waar de afstand tot de dichtstbijzijnde glasbak groot wordt, nog een andere oplossing 
mogelijk is. 
- Vragen van de PvdA over vernieuwing speeltuin Zeeheldenbuurt Wethouder Van Willigen 
antwoordt dat er met de wijkvereniging begin februari nog gesproken is over het plan voor 
vernieuwing van de speeltuin en een mogelijke gemeentelijke bijdrage. 
Van de zijde van de gemeente is een financiële bijdrage toegezegd van 4500 euro, 
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waarmee nu in totaal ca 10.000 euro beschikbaar is. Met het opgestelde plan en het tot nu 
toe beschikbare budget gaat de wijkvereniging nu proberen fondsen te benaderen voor 
aanvullende financiering. Zo nodig zal de gemeente ondersteuning verlenen bij het 
opstellen van aanvragen hiertoe. 
- Vragen van de fracties van Swollwacht en de SP over de sluiting van de Welzorgwinkel. 
Wethouder Meijerink stelt dat hier sprake is van een misverstand, mede door de 
communicatie. 
Begin 2018 heeft Welzorg de onderdelen particuliere verkoop en kortdurende uitleen over 
gedaan aan Vegro. Dat geldt echter niet voor de WMO hulpmiddelen. De communicatie er 
over was echter niet erg pro-actief en had beter gekund. 
Er is onrust ontstaan over de WMO-hulpmiddelen maar op dit gebied is er niets veranderd. 
Daarom is er van de zijde van de gemeente ook verder niet over gecommuniceerd om te 
voorkomen dat het nog onduidelijker wordt. Wel zijn de medewerkers van de sociale 
wijkteams op de hoogte en kunnen zij vragen hierover beantwoorden. 
Over het aantal medewerkers, waarvoor ontslag dreigt is contact opgenomen met Welzorg 
en getracht contact op te nemen met de FNV. De aantallen, waarover in de media wordt 
gesproken, zijn volgens Welzorg niet juist. Voor Zwolle gaat het slechts om drie 
medewerkers, waarvan er twee momenteel boventallig zijn. 
De wethouder neemt de werkwijze van Welzorg niet mee in het past performance principe 
bij de nieuwe aanbesteding omdat het hier gaat om de particuliere verkoop en de 
kortdurende uitleen. Wel wordt bekeken of bij een nieuwe aanbesteding de overname van 
personeel meegenomen kan worden. 
- Vragen van de fracties van GroenLinks en SP over een toegankelijk spreekgestoelte in de 
raadzaal. 
Wethouder Brink geeft aan dat de toegankelijkheid van de raadzaal aangepakt gaat worden 
in twee fasen. De eerste fase is nu in beeld, de tweede fase volgt later. Voor de tweede 
fase zijn ook nog geen financiële middelen beschikbaar. Het aanpassen of vernieuwen van 
het spreekgestoelte past niet binnen de eerste fase, financieel gezien. Een tussenoplossing 
is niet mogelijk omdat het geld dat daarmee gemoeid is, straks weggegooid geld is. Ook is 
er geen mogelijkheid om nu vast fase 2 uit te voeren met het krediet voor de verbouwing 
van het stadhuis. Wil de raad fase 2 versneld uitgevoerd zien, dan zal zij om agendering 
van de informatienota moeten vragen. 
- Vragen van de fractie van de ChristenUnie over Hergebruik computers. 
Wethouder Van Willigen zegt op de hoogte te zijn van het knelpunt. De gemeente heeft hier 
reeds over gesproken met de Kringloopbedrijven en gaat samen met hen het gesprek aan 
met de Rova om te kijken of er een oplossing mogelijk is. De raad zal over de uitkomsten 
van dat gesprek worden geinformeerd. 
- Vragen van de fractie van GroenLinks over de fietsstraat Ten Oeverstraat. 
Wethouder Van Willigen zegt dat n.a.v. het voorstel om de Ten Oeverstraat in te richten als 
fietsstraat de bewoners hebben gevraagd ook naar andere aspecten, met name de 
zijstraten en de riolering te kijken. Hierover vindt binnenkort nader overleg plaats. De 
wethouder wacht dit overleg af, maar wil niet vooraf een koppeling leggen met de aanleg 
van de fietsstraat. 
- Vragen van de fractie van de VVD over de herindeling van het luchtruim. 
Wethouder Van Willigen erkent dat er nog steeds sprake is van onrust en onduidelijkheid 
over de toekomst van vliegveld Lelystad, het aantal vliegbewegingen en de MER. De 
gevraagde gegevens over de groei van het aantal vliegbewegingen over de laatste 
anderhalf jaar boven Zwolle en de vlieghoogte zijn het college niet bekend. De wethouder 
gaat deze gegevens opvragen bij de LVLN. Deze gegevens zal het college betrekken bij de 
reactie op de MER, die eind februari zal verschijnen. 
Over deze materie heeft het college ook regelmatig overleg met HoogOverijssel en de 
omringende gemeenten. 
Deze week ontvangt de raad een informatienota. Inwoners van Zwolle worden via de 
website op de hoogte gehouden. 
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5. Ingekomen stukken  
- Ingesproken wordt door de heer Ter Veen, die de raad oproept te bewerkstelligen dat de 
GBLT versneld het voorwaarderen WOZ gaat invoeren. 
- De lijst ingekomen stukken wordt vervolgens vastgesteld, inclusief de voorgestelde wijze 
van afdoening. 

6. A-onderwerpen  
7. Opheffing scholen Ridderspoor en Veldboeket  

Voor dit amendement stemt de fractie van de SP, de overige fracties stemmen tegen. Het 
amendement is verworpen. 
- Motie 7-2 van de SP over onderzoek naar het functioneren van OOZ Voor de motie stemt 
de fractie van de SP, de overige fracties stemmen tegen.  
De motie is verworpen. 
- Motie 7-3 van de SP over Hotline gemeente-OOZ De fractie van de SP stemt voor de 
motie, de overige fracties stemmen tegen.  
De motie is verworpen. 
- Motie 7-4 van de SP over Hotline OOZ-gemeente De fractie van de SP stemt voor de 
motie, de overige fracties stemmen tegen. 
De motie is verworpen. 
- De fractie van de SP stemt vervolgens tegen het voorstel, de overige fracties stemmen 
voor. Het voorstel is aangenomen. 

8. Inzet Rieteweg 10  
Met algemene stemmen aangenomen.  

9. Shelter City Zwolle  
Met algemene stemmen aangenomen.  

10. Subsidieverstrekking aan SWZ voor ontwikkeling van locatie Blok 1(sociale huurwoningen) 
en wel meer specifiek de parkeerkelder onder het appartementengebouw, onderdeel van 
deelplan Feniks binnen de Kamperpoort  
Met algemene stemmen aangenomen.  

11. Statutenwijzing stichting Openbaar Onderwijs Zwolle en regio  
Met algemene stemmen aangenomen.  

12. Voorbereidingskrediet Nomad City  
Met algemene stemmen aangenomen.  

13. Programma Bereikbaar Hessenpoort  
Met algemene stemmen aangenomen.  

14. (Her)benoeming leden welstandscommissie Het Oversticht  
Met algemene stemmen aangenomen.  

15. Moties Vreemd aan de orde van de dag  
- Motie 15-1 van D66, Swollwacht, CDA en ChristenUnie over Beeldkwaiteit Zwolse 
grachten, waarbij de wethouder aan geeft voor de zomer eerst met een informatienota te 
komen. 
De fractie van de VVD en de fractie Cetin stemmen tegen de motie, de overige fracties 
stemmen voor.  
De motie is aangenomen.  
- Motie 15-2 van alle fracties over art 1 Grondwet zichtbaar in het Stadskantoor. 
Deze motie wordt met algemene stemmen aangenomen, waarbij wordt afgesproken dat de 
portefeuillehouder eerst nog een uitvoeringsvoorstel aan de raad zal voorleggen. 

16. Sluiting  
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